
 
 

 
Stichting Bewonersoverleg Batadorp  Nieuwsbrief Nr. 02 25 oktober 2021 

 
Extra nieuwsbrief!! 

 
In deze nieuwsbrief de volgende onderwerpen: 

• Ontwikkelingen Fair Stay Best 

• Ontwikkelingen LH hotel  

• Communicatie richting bewoners 

• Terugkoppeling C’Park Bata bijeenkomst 19-10-2021 

• Bestuurszaken 
 
Ontwikkeling Fair Stay Best. 
Met betrekking tot de ontwikkeling van het nieuwe project Fair Stay Best is er komende 
maandag een inloopsessie voorafgaand aan de raadsvergadering. 
Locatie: Gemeentehuis 
Datum: 1 november 2021 
Tijdstip: 19.00 tot 20.00 uur.  
Wij als bestuur van het BO willen iedereen oproepen om naar deze bijeenkomst te gaan 
zodat de gemeenteraad letterlijk ziet dat wij als wijk zeer ontdaan zijn dat de gemeente haar 
belofte niet na komt dat er geen verdere uitbreiding van arbeidsmigranten zou komen op 
het Breeven industrieterrein. 
We kunnen niet meepraten maar onze aanwezigheid moet de raadsleden extra stimuleren, 
net als destijds met Batalaan 12, om hier duidelijkheid over te krijgen en deze ontwikkeling 
te stoppen. 
 
Ontwikkeling LH Hotel.    
Op 27 oktober is de eerste klankbordgroep bijeenkomst gepland met een aantal bewoners 
uit de wijk om nader kennis te maken en de agenda van de te plannen bijeenkomst met de 
leiding van KAFRA voor te bereiden.  
 
Communicatie vanuit Bewonersoverleg. 
Het bewonersoverleg wil graag sneller met jullie kunnen communiceren gezien het aantal 
ontwikkelingen in en om onze wijk. 
Wij hebben in de bestuursvergadering van 21-10-2021 hier uitvoerig over gesproken. 
We vragen jullie medewerking om het mogelijk te maken dat we sneller kunnen 
communiceren zoals hieronder aan gegeven. 
 

A. Willen jullie je e-mailadres beschikbaar stellen aan het BO zodat wij sneller en 
goedkoper kunnen communiceren naar jullie. De e-mailadressen worden alleen 
gebruikt om jullie te informeren over zaken vanuit het BO .  



Afhankelijk van het aantal e-mailadressen dat we ontvangen, hopen we deze vorm 
van communicatie te kunnen opstarten. Jullie aanmelding graag sturen naar 
onderstaand e-adres. 

Het nieuwe e-mailadres is:  secretariaatbobatadorp@outlook.com  
B. Daarnaast willen we een nieuwe appgroep “Bewonersoverleg Batadorp” openen 

waar iedereen uit het Batadorp aan kan deelnemen en waarop alleen belangrijke 
onderwerpen gecommuniceerd worden met betrekking tot ontwikkelingen in en om 
onze wijk en die iedereen aangaan. Om je hiervoor aan te melden kun je een appje 
sturen naar: 0621270571 het tel. nr. van Ad van Laarhoven voorzitter van het 
Bewonersoverleg. 
Hij zal je dan toevoegen aan de nieuwe groepsapp “Bewonersoverleg Batadorp” 
Op dit moment communiceren we af en toe via de bestaande Bata app maar dit is 
niet wenselijk.  

C. De website van het Batadorp zal in de toekomst sneller worden ge-update zodat de 
info ook daar terug te lezen is. Maar dit kan nooit zo snel gaan als een app of mailtje 

D. De papieren nieuwsbrief kan hiermee tot het verleden horen.  
 
Als er nog bewoners zijn die geen mail of smartphone hebben willen we dat graag weten 
dan gaan we kijken of we die adressen dan alsnog via een korte nieuwsbrief kunnen 
informeren. 
Wij hopen op deze manier jullie sneller te kunnen informeren over ontwikkelingen in de wijk 
en biedt het jullie de mogelijkheid om jullie vragen en opmerkingen op een eenvoudige 
manier onder de aandacht van het Bewonersoverleg te brengen. 
 
Terugkoppeling bijeenkomst C’Park Bata van 19-10. 
Tijdens de bijeenkomst waren er ongeveer 30 wijkbewoners aanwezig. De uitkomsten van 
de enquête van het voorjaar zijn verwerkt in een plan dat werd gepresenteerd en waar we 
als bewoners weer onze visie op konden geven. Hier komt dan weer een vervolg op. Op deze 
manier is er een goede samenwerking tussen C’Park en de bewoners.   
 
Bestuurszaken 
Hans Schulte, jarenlang de secretaris van het BO Batadorp heeft onlangs zijn functie 
neergelegd. Hans blijft nog wel bestuurslid. Hans wordt opgevolgd door Leon Huskes. 
Helaas heeft Hendrik Kuiper zich teruggetrokken uit het bestuur i.v.m. te drukke 
werkzaamheden.  
Daarnaast willen we Eggy van der Velden verwelkomen als nieuw bestuurslid van het BO. 
Er is nog een kandidaat bestuurslid die de volgende bestuursvergadering mogelijk ook gaat 
toetreden tot het bestuur. Wij zijn als bestuur blij met deze uitbreiding. 
  
Het BO gaat een nieuw e-mailadres gebruiken in verband met de wijziging van de secretaris. 
Hiermee vervalt het oude e-mailadres.  
Dus graag jullie reacties via onderstaand e-mailadres: 
 

secretariaatbobatadorp@outlook.com 
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